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دفتر شــعر و موســیقی و ســرود صدا و ســیما در تلاش است 
برنامه های ماهانه ای تدارک ببینید که به موســیقی نواحی و شعر 
می پردازد. بر این اساس در اولین برنامه که ماه گذشته برگزار شد 
از آلبوم دولتمند خالف، خواننده تاجیکســتان رونمایی شد؛ که این 
آلبوم تلفیقی از شــعر و موسیقی بود. قرار است روز سه شنبه )۱۱ 
مرداد ماه( هم زمان با چهارم ماه محرم، دومین برنامه را ساعت ۱۵ 

الی ۱۷ در سالن کوثر سازمان صدا و سیما برگزارشود.

قزوه، مدیرکل دفتر موســیقی صداوســیما درباره ی افرادی که 
در این مراســم از آنها تجلیل خواهد شد، گفت: در بین این افراد 
فقط یک شــاعر پاکســتانی داریم و بقیه دوستان از برجسته ترین 
استادان ایرانی هســتند؛ استاد دکتر سیدعلی موسوی گرمارودی، 
اســتاد علی انسانی، قادر طهماســبی همچنین شاعرانی همچون 
نغمه شاهسوندی، سیداحمد شــهریار از پاکستان، مرتضی امیری 
اسفندقه، عبدالجبار کاکایی، سعید بیابانکی، سعید حدادیان و بنده 

به عنوان شاعر در خدمت عزیزان خواهم بود.
او همچنین به اســامی نی نوازان حاضر در این مراسم اشاره کرد 
و افزود: در جمع نی نوازان امیر سیاوش پور، حسین قاسم زاده، امیر 
آزاد، مرتضی صناعی، حسن علی تبار، سعید فهیمی، منوچهر قیوم، 
جمشــید قلی پور سیاوش اسدپور و حســین مشکان حضور دارند؛ 
به علاوه در این مراسم از  استاد حسن ناهید، نوازنده چیره دست  و 

استاد کیانی نژاد تجلیل خواهیم کرد.

صداوسیمااز۲۰شاعرونینوازتجلیلمیکند

فرهنگ و هنر
اخبار کوتاه 

رئیس ســازمان سینمایی کشــور از پلتفرم های فیلیمو، نماوا و 
فیلم نت بازدید کرد.

به گزارش امتیاز؛ محمد خزاعی رئیس ســازمان سینمایی 
کشــور به همراه قادر آشــنا معاون توســعه فناوری و مطالعات 
سازمان، یزدان عشیری مشاور رئیس سازمان و مدیر کل روابط 
عمومــی و کامران ملکی مشــاور امور اصناف رئیس ســازمان 
سینمایی روز گذشته )۹ مرداد ماه( با حضور در دفاتر پلتفرم های 
فیلیمو، نماوا و فیلم نت از بخش های مختلف این سامانه ها بازدید 

کرد.
در این بازدید با محمدجواد شــکوری مقدم مدیرعامل آپارات و 
فیلیمو، محمدمهدی شکوری مقدم مدیر آپارات و فیلیمو، محمد 
حسن شانه ساز  زاده مدیر عامل نماوا، مهدی یزدانی مدیر نماوا، 
علی سرتیپی مدیر سامانه فیلم نت و محمدرضا صابری سخنگوی 
انجمن سینماداران، پیرامون مشکلات، چالش ها و انتظارات این 

حوزه بحث و گفتگوهایی صورت گرفت.
تاکیــد بر اهمیت پلتفرم ها و میــزان تاثیرگذاری آن بر موضوع 
اشتغال، رونق تولید آثار تصویری و صنعت سریال سازی، امنیت 
ســرمایه گذاری و کارکرد تفریحی _ ســرگرمی این آثار برای 
خانواده ها و جامعه و اشتغال بیش از هزار نفر به صورت مستقیم 
و حــدود ۷ هزار نفر به صورت غیرمســتقیم و در قالب پروژه ها، 
تاثیر این صنعت در کاهش مخاطب برنامه های ماهواره ای و لزوم 

اعتماد به این ســامانه ها به مثابه کمپانی های تولیدی، از جمله 
محورهای مطرح شده از سوی مدیران پلتفرم ها در بازدید رئیس 
ســازمان سینمایی کشور از این ســامانه ها بوده است. همچنین 
مدیران پلتفرم ها، از رئیس ســازمان ســینمایی برای اعتماد به 
پلتفرم ها در صنعت تصویر، درخواســت کردند وزارت فرهنگ و 
ارشــاد اسلامی نســبت به صدور مجوز محصولات ویدیویی به 

منظور هم افزایی به این ظرفیت مساعدت و حمایت کند.
در این بازدیــد، مدیــران پلتفرم ها عنوان کردند: در شــرایط 
امروز، اقتصاد ســینما با پلتفرم ها گره خــورده و باید ابهامات و 
بلاتکلیفی های این حوزه حل و فصل شــود تــا رونق و امنیت 

مضاعفی در این عرصه ایجاد شود.
در ادامه این دیدارها، رئیس ســازمان ســینمایی کشــور، با 
اشــاره به اهمیت پلتفرم ها در دنیای معاصــر و نیاز جامعه به 
آن، بر لزوم همگرایی و اســتفاده از همه ظرفیت های صنعت 
تصویر تاکید کرد و افزود: فعالیت شــبکه های نمایش خانگی 
به افزایش ظرفیت اشــتغال و فضای فرهنگی کشــور کمک 
می کند. وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در راستای توسعه و 
ایجاد بازارهای جدید نیز اقداماتی انجام داده است اما در حال 
حاضــر بیش از همیشــه به ایجاد نهضت تولیــد و محتوا نیاز 
داریم. جامعه ایران دارای بخش گسترده ای از نیروهای انسانی 
در زمینه صنعت تصویر اســت. فارغ التحصیلان دانشــگاه ها، 

فعالان تجربی حوزه ســینما، هنرجویان آموزشگاه ها و مراکز 
ســینمای جوان و علاقمندان به این حــوزه از جمله ظرفیت 
بالقوه ما اســت که قطعا با تقویت فرآیندهای محتوایی شاهد 

بود. این زمینه خواهیم  تحولات چشمگیر در 
خزاعی ادامه داد: ظرفیت پلتفرم ها در ایجاد نشــاط و سرگرمی، 
اشتغال و رونق کسب و کار فعالان سینمایی کاملا ملموس است. 
پلتفرم ها یکی از اجزای مهم صنعت تصویر به شــمار می آیند و 
قطعــا باید توجه جدی ای به این صنعت داخلی و تولیدات ملی و 
بومی آن صورت گیرد. البتــه، در خصوص محتوای محصولات 
آن دغدغه هــا و ملاحظاتی وجود دارد که باید مرتفع شــود چرا 
که این حساســیت ها و دغدغه ها اهمیت و کارکردهای مهم این 

بخش را نشان می دهد.
رئیس ســازمان سینمایی کشــور عنوان کرد: در حال حاضر در 
کشورهای همســایه از محصولات نمایش خانگی و   وی او دی ها 
اقتصــاد محکمی شــکل گرفته و بخش بزرگی از کشــورهای 
منطقه، بازار مصرف آن ها محســوب می شــوند. ما نیز، با توجه 
به نیروی انسانی کیفی و خلاق و ظرفیت توسعه صنعت تصویر 
و سریال ســازی خود می توانیم در این رقابت منطقه ای، حضور 

جدی تری داشته باشیم.
خزاعــی، ضرورت و اهمیت توجه به جایــگاه »وی او دی«ها 
و تاثیرات آنها در جامعه امروز را محســوس دانســت و افزود: با 

رشــد تکنولوژی های نوین اساسا سبد مصرف خانوار دستخوش 
تغییرات قرار گرفته اســت. حتی در گزارشی که اشاره کردید وی 
او دی ها باعث کاهش گرایش مخاطب به ماهواره ها شــده اند و 
ما به درســتی می توانیم از این ظرفیت با محتوا ســازی درست 
و هدفمنــد، ضمن حفظ وجوه ســرگرم کننــده و تفریحی، به 

کارکردهای فرهنگی و اجتماعی آن نیز فکر کنیم.
وی استفاده از پلتفرم ها را ضرورت رونق سینما و صنعت تصویر 
خواند و ادامه داد: در دوران کرونا این صنعت در خلاء سالن های 
ســینمایی تا حدی پاسخگوی نیاز جامعه بوده است. جهان امروز 
با  ظهور فناوری های نوین در صنعت تصویر و گســترش آن در 
جامعه، با انبوهی از تولیدات و محتوا مواجه است درحالیکه امکان 
محدودسازی نیز وجود ندارد. لازم است با رویکرد تنظیم گری و 

نظارتی به ارتقای کیفیت محتوا فکر کنیم.
خزاعی افرود: در صــورت اهمیت پیدا کردن پلتفرم ها و امکان 
دسترســی راحت تر مردم به فیلم ها و سریال ها و تولیدات ایرانی، 
عملا رغبت مردم از دیدن فیلم های خارجی و یا رفتن به ســراغ 

ماهواره ها کمتر خواهد شد .
وی در پایان اظهار امیدواری کرد، به زودی با جلسات همفکری 
و تعامل دکتر اســماعیلی وزیر محترم فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و دکتر جبلی رئیس رســانه ملی و سایر مراجع ذیصلاح تکلیف 

پلتفرم ها روشن شود.

شب شعر »بلاجویان دشت کربلایی« 
چهارشنبه برگزار می شود

محمدمهدی عبدالهی دبیر اجرایی بیست و چهارمین کنگره 
شعر دفاع مقدس تهران گفت: شــب شعر بزرگ عاشورایی 
بلاجویان دشت کربلایی توســط معاونت فرهنگی و هنری 
موزه ملیّ انقلاب اســلامی و دفاع مقدس در راستای بیست 
و چهارمین کنگره ملی شــعر دفاع مقدس برگزار می شــود.
وی افزود: در این مراسم سردار عباس بایرامی رئیس سازمان 
ادبیــات و تاریــخ دفاع مقدس حضور دارند و حاج محســن 
طاهری مدیرعامــل خانه مداحان کشــور زینت بخش این 
محفل خواهد بود. عضو شــورای علمی کشوری کنگره، در 
ادامه گفت: شب شعر بلاجویان دشت کربلایی با شعرخوانی 
شاعران برجســته معاصر همراه خواهد بود ازجمله علی رضا 
قزوه، حجت الاسلام ســید عبدالله حسینی، حجت الاسلام 
جــواد محمدزمانی، محمود اکرامی فــر، علی محمد مؤدب، 
رضا اســماعیلی، مصطفی محدثی خراسانی، علی داوودی، 
محمدمهدی عبدالهی، عبدالرحیم ســعیدی راد، سیده فاطمه 
موسوی، نغمه مستشــارنظامی، فاطمه نانی زاد، کوثر دانش. 
عبداللهــی در پایان گفت: زمان این محفل، چهارشــنبه ۱٢ 
مرداد ســاعت ۱۵ تا ۱۷ و مکان مراسم در سالن هویزه موزه 
ملی انقلاب اسلامی و دفاع مقدس است و ورود به آن برای 

عموم علاقه مندان مکتب حسینی آزاد است.

 نمایشگاه نقاشی عاشورایی 
»ماه سرخ« برگزار می شود

روابط عمومــی و امور بین الملل کانون، این نمایشــگاه از 
سوی مرکز آفرینش های فرهنگی هنری کانون با همکاری 
مدیریت آفرینش های ادبی و هنری برگزار می شــود. در این 
نمایشگاه منتخبی از آثار نقاشــی )شامل ۳۳ اثر(، مربوط به 
اعضای مراکز فرهنگی هنری کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان در چند سال گذشته، از استان های مختلف کشور 
گردآوری شده است. بر اساس این خبر، کودکان و نوجوانان 
در این آثار با نگاه خود به وقایع عاشورا و مراسم و آیین های 
عاشــورایی پرداخته و آنها را به تصویر کشیده اند. نمایشگاه 
نقاشی عاشورایی »ماه سرخ« از ۱۰ تا پایان مرداد ۱۴۰۱ در 
گالری شهید محمد طاها مرکز آفرینش های فرهنگی هنری 
کانــون پرورش فکری کــودکان و نوجوانان واقع در خیابان 

حجاب تهران برگزار می شود.

 به سامانه ها برای رونق صنعت تصویر اعتماد کنید
پیونداقتصادسینماوپلتفرمها

در بازدید رئیس سازمان سینمایی از پلتفرم ها مطرح شد؛

  استاندار کرمانشاه:
 شهرداری کرمانشاه جهادی 

پای کار است

  معاون شهردار کرمانشاه خبرداد:
  نوسازی معابر کرمانشاه 

با ۲۰۰هزار تن آسفالت

   پرداخت کرایه تاکسی
 و اتوبوس در کرمانشاه 
ونیکی« می شود »الکتر

 استاندار کرمانشاه با اشاره به خدمات رسانی شهرداری کرمانشاه بعد 
از ســفر ریاست جمهوری به محلات حاشــیه ای شهر گفت: شهرداری 
کرمانشــاه جهادی پای کار است. بهمن امیری مقدم با اشاره به خدمات 
رسانی شهردار کرمانشــاه اظهار کرد: شهرداری با کار جهادی می تواند 
مشــکلات شهر کرمانشــاه را رفع کند که در این زمان خدمات جهادی 
داشته است. وی با تاکید بر اینکه داشتن یک شهر زیبا و تمیز مطالبه عموم 
مردم کرمانشاه است، افزود: بنده خودم بعنوان استاندار یکی از مطالبه گران 
شهر زیبا هستم و کرمانشــاه مرکز استان است و باید نقطه اوج زیبایی ها 
در آن نمود پیدا کند.  اســتاندار کرمانشاه بابیان اینکه کرمانشاه از لحاظ 
زیباسازی با مشکلات زیادی روبرو است، تصریح کرد: با وجود زحماتی 
که در گذشته برای زیباسازی شهر کشیده شده است اما هنوز در ابتدای 
راه اســت.  امیری مقدم، شهردار کرمانشاه را فردی فهیم و با برنامه  ای 
معرفی کرد و افزود: زیباســازی، شــهر الکترونیک و با نشاط از اهداف 
استانداری و شهرداری کرمانشاه است که شهردار به طور جدی به دنبال 
این اهداف اســت البته این اهداف و ایده ها، اهدافی زمانبر اســت.  وی 
معتقد است که اقدامات پایه ای خوبی برای زیباسازی شهری پایه ریزی 
شده است که تداوم نیز خواهد داشت.   استاندار درباره کارهای عمرانی 
شــهری که در حال حاضر در شهر در حال انجام است نیز، تصریح کرد: 
آسفالت، احداث چندین تقاطع از اقداماتی است که در راستای بازآفرینی 
شــهری در حال انجام است و همه این کارها نشان از این  است که در 
شهرداری جبهه های اقدامات خوبی پایه ریزی شده است.  امیری مفدم 
ادامه داد: درباره آسفالت خیابان ها و معابر سطح شهر، همچنین احداث 
تقاطع نیز برنامه ریزی های مناســبی در حال انجام است اما با توجه به 
اینکه هزینه ها بالاست، پیش بینی شد که در سفر ریاست جمهوری این 
برآورد هزینه مطرح و تامین اعتبار شــد.  وی افزود: تمام تلاش ما این 
اســت کرمانشــاه از لحاظ ترافیکی به یک انضباط مناسب دست پیدا 
کند.  امیری مقدم بیان کرد: ایده آل های بســیاری برای زیباسازی شهر 
کرمانشــاه در نظر و برنامه داریم که نیازمند کار جهادی اســت. در حال 
حاضر آســفالت شبانه معابر و کوچه  های شــهر کرمانشاه در نوع خود 
یک کار جهادی و همه پسند اســت که جای قدردانی از کارکنان خدوم 
شــهرداری دارد.  وی با تاکید بر تداوم اقدامات جهادی در شــهرداری 
کرمانشــاه، اضافه کرد: با کار جهادی باید  فعالیت ها و اقدامات بیشتری 
در شهرداری انجام شود.  استاندار کرمانشاه گفت: شهرداری در بسیاری 
از حوزه هــا حضور دارد که باید دســتگاه های متولی دیگر با آن همراهی 
کنند. کار فرهنگی نیز بخشی از اقدامات شهرداری در راستای زیباسازی 
شهری است.  وی افوزد: کار فرهنگی خود زمینه ساز زیبایی شهر است. 

تکرار و تدوام این اقدامات آینده  خوبی برای کرمانشاه ترسیم می کند.

رییس ســازمان مدیریت حمل و نقل مســافر شهرداری 
کرمانشــاه از الکترونیکی شــدن پرداخته کرایه تاکسی و 

اتوبوس در کرمانشاه تا پایان سال خبر داد.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، مهدی 
احمدی با اشاره به پیگیری الکترونیکی کردن پرداخت کرایه 
اتوبوس و تاکسی در کرمانشاه، گفت: در این راستا جلسات 
متعددی برگزاری کرده و تلاش داریم زیرساخت های اجرای 

این طرح را اجرایی کنیم.
وی با بیان اینکه ســازمان فاوا شهرداری کرمانشاه بحث 
»کارت شــهری« را پیگیری می کند، گفــت: اگر این طرح 
اجرایی شود، پرداخت کرایه تاکسی و اتوبوس هم از طریق 
همین کارت انجام می شــود، اما تا زمان انجام این طرح به 
دنبال این هســتیم که همانند تهــران از طریق خرید کارت 
هایی مردم بتواننــد کرایه اتوبوس را به صورت الکترونیکی 

پرداخت کرده و این کارت ها قابل شارژ  باشد.
وی افزود: با توجه به پیگیری های صورت گرفته این طرح 
تا پایان امســال اجرایی می شــود و مردم می توانند کرایه 

اتوبوس را بصورت الکترونیکی پرداخت کنند.
رییس ســازمان مدیریت حمل و نقل مســافر شهرداری 
کرمانشــاه افزود: در خصوص پرداخــت الکترونیکی کرایه 
تاکسی نیز این کار در تهران از طریق کُدهای QR انجام می 
شود که پیگیر اجرای همین طرح در شهر کرمانشاه هستیم 

که این طرح هم تا پایان امسال اجرایی می شود.
احمــدی گفت: بنابراین تا پایان ســال هم پرداخت کرایه 
تاکســی و هم اتوبوس در شهر کرمانشــاه الکترونیکی می 

شود.
رییس مدیریت ســازمان حمل و نقل مســافر شهرداری 
کرمانشاه در ادامه از خرید 90 دستگاه اتوبوس و میدل باس 
جدید برای ناوگان حمل و نقل عمومی کرمانشــاه خبر داد و 
افزود: این خودروها از شهریورماه به تدریج به ناوگان اضافه 

می شوند.
وی با بیان اینکه بخشــی از این خودروها به شهرک های 
حاشیه ای اختصاص پیدا می کند، گفت: به دلیل فاصله بسیار 
این شــهرک ها از مرکز شهر و کمبود مسافر، تردد اتوبوس 
های شخصی در این مســیرها به صرفه نبود و امیدواریم با 
اختصاص اتوبوس های دولتی به این مســیرها، مشــکلات 

مردم این شهرک ها هم تا حدی رفع شود.

 معاون فنی و عمرانی شهرداری کرمانشاه گفت: برای آسفالت معابر 
و کوچه های شهر کرمانشاه به ۲00 هزار تن آسفالت به ارزش ۲۴0 
میلیارد تومان نیاز اســت.  به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری 
کرمانشــاه »حمیــد اعتصام فر« با بیــان اینکه آســفالت و تقاطع 
غیرهمســطح دو شــاخص مهم فعالیت های حوزه معاونت عمرانی 
شهرداری طی چند ماه اخیر است، اظهار داشت: پیش بینی می شود 
در صورت تامین اعتبار نیز پروژه آســفالت شهر کرمانشاه تا پایان 
سال کاری در همین امسال به اتمام برسد.  وی افزود: ۲00 هزار تن 
آســفالت برای معابر، خیابان و کوچه های شهر کرمانشاه لازم است.  
معاون فنی و عمرانی شــهرداری کرمانشاه تصریح کرد: هزینه این 
میزان آسفالت حدود ۲۴0 میلیارد تومان برآورد شده است.  اعتصام 
فر ادامه داد: بخشی از کار توسط پیمانکار و بخش دیگر آن از سوی 
شــهرداری انجام می گیرد.  وی افزود: برای لکه گیری نیز حدود ۲0 
پیمانکار مشغول لکه گیری سطح شهر و کوچه ها هستند.  اعتصام فر 
در ادامه به ۳ پروژه های عمرانی ســطح شهر کرمانشاه اشاره کرد و 
گفت: شاخص ترین پروژه  در این بخش، تقاطع غیر هم سطح میدان 
سپاه در حال انجام اســت.   وی اضافه کرد: تقاطع قره سو واقع در 
کمربندی غربی اســت قرار است که بزودی آغاز به کار کند.  اعتصام 
فر افزود: تقاطع مادر و  تقاطع حافظیه در کمربندی شرقی در دست 
مشــاور است و در حال بررسی و مطالعه اســت تا ببینم پاسخگوی 
ترافیک منطقه هست یا خیر و پس از مطالعه و بررسی یکی از این دو 
تقاطع وارد مرحله اجرا می شود.  اعتصام فر با بیان اینکه اجرا و مدت 
قرارداد این ســه پروژه  ۱۸ ماه است، افزود: اگر از در چند روز آینده  
قرارداد این پروژه ها بسته شود، پایان سال ۱۴0۲ این سه پروژه  به 
مرحله بهره برداری می رســد.  وی اضافه کرد: نیازســنجی تقاطع از 
حوزه معاونت ترافیک بررسی می شود، در طرح ها نیازسنجی و مطالعه 
می شــود که در چه جاهایی نیاز به تقاطع هم سطح یا غیر هم سطح 
دارد. مشاور هم تعیین کننده مکان و ... است و بعد به مرحله پیمانکار 
و اجرا می رسد.  معاون عمرانی شهرداری کرمانشاه اعتبار اولیه این 
تقاطع ها را  ۷00 میلیارد تومان عنوان کرد و افزود:  این میزان اعتبار 
برای سه تقاطع اســت و امکان ۵ تا ۱0 درصد کمتر یا بیشتر شدن 
اعتبار هســت.  وی  به انجام برخی کارهای متفرقه در حوزه عمرانی 
شهرداری اشــاره کرد و گفت: این اقدامات  در حد معاملات متوسط 
در مناطق شهرداری انجام می گیرد که نظارت آن با معاونت عمرانی 
شهرداری است. وی افزود: پیاده رو سازی ها،جدولگذاری ها، هدایت 
آب های سطحی، لکه گیری معابر  و ... که در بودجه این معاونت پیش 

بینی شده و در هر منطقه در حال انجام و بررسی است.

به گزارش مرکز اطلاع رسانی اداره روابط عمومی و امور بین الملل 
شــهرداری کرمانشاه جلســه شــورای پایگاه های بسیج بانوان 
شــهرداری با حضور خانم عباســی فرمانده حوزه کارمندی ایثار با 
هدف تبیین سیاســت های بسیج در شهرداری کرمانشاه و تجلیل از 
خانم معصومه کمری فرمانده پایگاه ســمانه شهرداری و با حضور 
اعضای شــورای پایگاه ســمانه شــهرداری و جمعی از خواهران 
بسیجی در سالن جلسات فرهنگسرای آیت اله نجومی برگزار شد.

خانم معصومه کمری مشاور شــهردار کرمانشاه در امور بانوان و 
مسئول بسیج خواهران شهرداری در این جلسه با تشریح برنامه های 
انجام شده و فعالیت های در دست اقدام گفت: خوشبختانه بانوان 
شــاغل در شهرداری کرمانشــاه حضوری فعال و مستمر در بسیج 
دارند و در فعالیتهای برنامه ریزی شــده بــا تمام توان حضور می 
یابند. وی افزود: بسیج بانوان شهرداری فعالیت های چشمگیری را 
در برنامه های مختلف داشته و خوشبختانه استقبال هم از بسیج بین 

بانوان شهرداری بسیار خوب است.
مشاور شهردار کرمانشاه همچنین گفت: شهردار محترم کرمانشاه 
نیز از فعالیت های بســیج به خوبی حمایت کرده و بر تاثیر گذاری 
خواهران بسیجی در هر چه بهتر برگزار شدن برنامه های شهرداری 

تأکید دارند.
معصومه کمری ادامه داد: بســیج خواهران شهرداری در ایام ها و 
مناســبت های مختلف مذهبی،ملی و دینی حضوری پررنگ داشته و 
خوشبختانه با حضور مســتمر و خوب خواهران بسیجی و حمایت 
های شهردار محترم فعالیت تلاش خواهیم کرد برنامه های خود را 
جهت اشاعه فرهنگ بســیج با قدرت بیشتری پیش ببریم. شایان 
ذکر است در ادامه این جلسه به پاس فعالیت های مستمر و حضور 
پررنگ بســیج بانوان شهرداری توسط خانم عباسی و بانوان عضو 
شــورای پایگاه و جمعی از بانوان بســیجی از خانم کمری مشاور 
شهردار کرمانشاه و مسئول بسیج خواهران شهرداری با اهدای لوح 
سپاس،ســبد گل و قرآن کریم تقدیر به عمل آمد. در پایان جلسه 
نیز سرکار خانم عباســی نیز ضمن تقدیر از زحمات مسئول پایگاه 
وتشکر از شهردار محترم کرمانشــاه به جهت حمایت از بانوان با 
توجه به فرارســیدن دهه محرم و ضرورت توجه به مســأله عفاف 

وحجاب وجهاد تبیین سخنانی را بیان داشتند.
عباســی افزود: بســیج بانوان شــهرداری پر جمعیت ترین و 
بالاترین ســطح جذب را در بین پایگاه های خواهران در سطح 
ادارات دارا بوده و همچنین از فعالترین پایگاه های سطح استان 

می باشد. کرمانشاه 

تجلیل از معصومه کمری فرمانده 
پایگاه سمانه شهرداری در جلسه 

شورای پایگاه بسیج شهرداری


